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Lena Hedquist 

Ordförande 

Leif Johansson 

Vice ordförande 
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Protokoll fört vid 

Kommunstyrelsens 

pensionärsråd (KPR) 2022-09-20 

 

Närvarande: 

 

Ordförande: Lena Hedquist (SPF Seniorerna) 

Vice ordförande:  Leif Johansson (PRO) 

 

Ledamöter:  Anders Lidbeck (SPF Seniorerna) 

Lars-Erik Karlsson (PRO) 

Lena Sernevåg (PRO) 

Margaretha Persson (SKPF) 

Roland Eliasson (SKPF) 

 

Ersättare:  Claes Tjäder (PRO)  

Inga Lundvall (SKPF)  

Irene Svensson ers (SPF Seniorerna) (via 

telefon) 

Karin Schiöld (SPF Seniorerna) 

Marie-Louise Andersén (SKPF) 

Marianne Rogell Eklund (PRO)  

Yvonne Wendt (SPF Seniorerna) 

 

Sirpa Pyörre, representant för 

(IKINUORET) 

 

Förhinder: 

Ledamot: Astrid Elisabet Kågedal (SPF Seniorerna), Karin 

Lund (SPF Seniorerna) 

 

 

Närvarande tjänstemän: Förvaltningschef Patric Rylander, 

Avdelningschef Linda Hamnes, Carl Smitterberg enhetschef 

kommunikation omvärld och beredskap, KPR:s sekreterare 

Anna Strömstedt. Äldreombudsman Susanne Leinsköld. 

Närvarande är också Läkarstrateg Johan Herlin Ejerhed 
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1. Mötets öppnande 

Lena Hedquist hälsade alla välkomna 

 

2. Genomgång av närvaro 

Sekreterare noterar närvaro 

 

3. Val av protokolljusterare 

Ordförande Lena Hedquist (SPR Seniorerna) utses att 

tillsammans med vice ordförande Leif Johansson (PRO) 

justera dagens protokoll 

 

4. Anmälan av övriga frågor samt fastställande av 

dagordning 

a. Återkoppling avseende bemanningspool 

 

b. Hur tänker äldreförvaltningen vad gäller 

elförsörjning under vintern med tanke på elbristen 

 

Dagordningen fastställdes 

 

5. Besökande Johan Herlin Ejerhed, läkarstrateg 

Johan presenterade utredningen om ny äldreomsorgslag. 

Presentationen mejlas till KPR:s deltagare.  

 

6. Anmälan av protokolljustering KPR 7/2022-08-23 

Anmälan läggs till handlingarna 

 

7. Anmälan av protokolljustering ÄN 7/2022-08-30 

Anmälan läggs till handlingarna 

 

8. Remisser 

a. Ärende: Remiss av funktionshindersråden 

Dnr: 2022/239 

Handläggare: Anders Håkansson 

 

Intressant läsning som väcker många tankar och 

funderingar som i det här sammanhanget landar i två 

frågor. Hur mäktar dessa råd med bevakning av alla 

frågor? Skulle det gå att ordna med ett gemensamt 

råd emellan funktionshinderråd och pensionärsråd i 

specifika frågor som behandlas av båda råden? 
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Patric förklara att det här inte är en remiss som 

kommer från äldreförvaltningen men att KPR kan 

lämna ett yttrande till remissen.  

Ärendet läggs till handlingarna.  

 

 

9. Genomgång av ärenden till äldrenämnden den 30 

augusti 2022 

a. Ärende: Tertialrapport 2 2022 för Äldrenämnden 

Dnr: 2022/245 

Handläggare: Eva-Lena Eirefelt 

 

Vad menar förvaltningen med fortsatt arbete mot 

fusk och oegentligheter? 

Linda berättar att staden har ett stort arbete som 

pågår för att se vad det är som genererar höga 

vinstmarginaler hos vissa utförare. Staden har fått 

hjälp att ta fram en rapport på vinstmarginalerna och 

ska utifrån den titta på vad som kan göras. Utöver 

det så gör äldreförvaltningen oanmälda kontroller 

och utredningar om en anmälan inkommit. Vi gör 

också oanmälda inspektioner. Det är inspektörer, 

kvalitetsobservatörer och avtalsförvaltarna som 

tillsammans arbetar med utredningar om eventuellt 

fusk. Det finns också ett samarbete med 

biståndshandläggarna som kan uppmärksamma 

oegentligheter.  

Patric tillägger att organiserat fusk finns och det ska 

vi jobba med men många gånger kan det också bero 

på att man inte förstår.  

 

Det skulle vara intressant att få veta hur 

inspektörerna och kvalitetsobservatörerna arbetar vid 

tillfälle.  

 

Kommunen upphandlar ofta städfirmor som utför 

städ hos de brukare som endast har beslut om städ. 

Städfirmor är ett område där det är vanligt med fusk. 

Har ni någon koll där? 

Patric informerar att de städfirmor som 

hemtjänstutförarna upphandlar som underleverantör 

måste vara godkända av IVO. Hur många firmor det 

handlar om har vi ingen statistik på.  
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b. Fördelning av medel avseende en förstärkning av 

friskvården 

Dnr: 2022/241 

Handläggare: Anders Håkansson 

 

Räknas visstidsanställda med? 

Medlen går till månadsanställd personal, det vill säga 

tillsvidareanställda och de som går på 

långtidsvikariat, timanställda räknas inte med.  

 

KPR undrar varför privata utförare får ta del av 

friskvårdsbidraget.  

Patric informerar att det är ett politiskt fattat beslut. 

 

 

10. Lindas del från utbildningsdagen 

Flyttas till nästa möte 

 

 

11. Äldredirektörens information 

Inget detta möte 

 

 

12. Övriga frågor 

a. Återkoppling avseende bemanningsfunktion 

Linda berättar att äldreförvaltningens uppdrag är att 

utreda vad som skulle kunna vara ett geografiskt område 

och hur en bemanningsfunktion skulle kunna fungera. 

En kartläggning är gjord. Två stadsdelar har påbörjat 

arbetet med en bemanningsfunktion, Det ska bli 

intressant att ta del av deras erfarenheter. Ett PM är snart 

klart.  

KPR önskar ta del av det PM:et  

Linda ordnar med det.  

 

b. Hur tänker äldreförvaltningen vad gäller elförsörjning 

under vintern med tanke på elbristen med tanke på vård 

och omsorgsboenden och eventuell teknik som är 

beroende av el så som trygghetslarm och annan 

trygghetsskapande teknik? Vad har ni för beredskap?  

Carl berättar att det i elnätet finns så kallad styrel det vill 

säga vid elbrist så kan elen styras till samhällsviktiga 

funktioner så som sjukhus och vård och omsorgsboende.  
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Vad gäller trygghetslarm och nycklar så har de inbyggda 

batterier.  

 

Om jag har någonting i mitt hem som behöver el, vart 

ska jag vända mig då.  

Patric berättar att man ska vända sig till den som beviljat 

insatsen.  

 

c. Utbildningsdagen 

Vill återkoppla att utbildningsdagen var bra och vill 

tacka för den.  

 

 

 

 

Sekreterare Anna Strömstedt 


